



## Children Play Area

Sunday: 8:00 am - 5:00 pm  
Monday to Thursday: 8:00 am - 5:30 pm  
Friday: 8:00 am - 6:30 pm  
Saturday: Closed

- The play area is being monitored by cameras
- Kids over 1 year of age can be kept in Nursery. Below 1 year is not permitted as the child is too young to be admitted in the Nursery
- If a child has a contagious illness they should not be brought to the play area to avoid spreading of infection and illness to other kids
- EDI staff is not permitted to give medicine doses to your child while he / she is in the play area. If your child needs to be given any medicine, you are requested to do it yourself
- Your child should be able to use the toilet independently. Please put your child in diapers if not toilet trained. Nursery staff are not permitted to change the diapers of the child
- Emirates Driving Institute is not responsible for any illness, accidents or injury caused on this play area premises
- EDI will not provide food, drinks, diapers, etc for the kids. Parents and caretakers to bring the required things themselves
- Food / drink should be consumed ONLY in the specified area
- Do not spoil or break the play area equipment, furniture, toys etc. Any damage / breakage to the play area equipment, toys caused by you or your child will invite a fine
- Shoes are not allowed inside the play area. Please keep the shoes in the shoe rack
- Keep the play area clean and hygienic. Remember, It is for the wellbeing and safety of kids

## منطقة لعب الأطفال

الأحد: 8:00 صباحاً - 5:00 مساءً  
الإثنين إلى الخميس: 8:00 صباحاً - 5:30 مساءً  
الجمعة: 8:00 صباحاً - 6:30 مساءً  
السبت: مغلق

- تتم مراقبه منطقة اللعب عن طريق الكاميرات
- يمكن ترك الأطفال الذين تزيد أعمارهم عن عام واحد في الحضانة. لا يُسمح بالأطفال بعمر أقل من عام ، لأن الطفل أصغر من أن يتم قبوله في الحضانة
- إذا كان الطفل يعاني من مرض معد يجب عدم إحضاره إلى منطقة اللعب لتجنب انتشار العدوى والمرض إلى الأطفال الآخرين
- لا يتعين على موظفي المعهد إعطاء الطفل دواء إذا كان في حاجة لذلك، إذا كان طفلك بحاجة إلى دواء يتعين عليك إعطائه بنفسك
- يجب أن يكون طفلك قادراً على استخدام المراض بشكل مستقل. يرجى وضع الحفاضات لطفلك إذا لم يكن مدرباً على استخدام المراض. لا يسمح لموظفي الحضانة بتغيير حفاضات الطفل
- المعهد غير مسؤول عن أي حوادث أو أمراض تحدث داخل منطقة لعب الأطفال
- لا يوفر المعهد أغذية ومشروبات للأطفال، يتعين على أولياء الأمور إحضار كل ما يلزم لأطفالهم
- يجب تناول الأطعمة في المناطق المخصصة لذلك.
- لا تفسد أو تكسر معدات وأثاث منطقة لعب الأطفال وما إلى ذلك، أي ضرر / كسر في معدات منطقة اللعب يؤدي إلى غرامة
- لا يسمح بالأحذية داخل منطقة لعب الأطفال، يرجى وضع الأحذية على الرف المخصص لها
- حافظ على منطقة اللعب نظيفة من أجل سلامة ورفاهية الأطفال